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Hotells in Stockholm… 
 
Vad var det vi sa….? Trevligt dock att produktionen återupptas.  
Även produktionen av ”Utflykter och Äventyr” som både var lönsam, mycket uppskattad och 
därutöver gav ökade siffror inom besöksnäringen borde återupptas 
 
Ge oss även turistinformationen/ hotellbokningscentralen på Centralstationen tillbaka ! 
 
Hotell- och infocentralen på Centralstationen borde aldrig ha lagts ner. Precis som miljöpartiet 
skrev i samband med beslutet i styrelsen (22mars 07) så var det kortsiktigt tänkt med alla 
nedskärningar inom turismnäringen och detta  har nu lett till en mycket sämre kvalité i 
bemötandet av besökare till staden. Tidigare hjälpte och vägledde hotellcentralen 150-tusen 
besökare som kom för att se vår stad och allt fler resenärer kommer dessutom med tåget eller 
Arlandabanan. Nu finns det opersonliga, knepiga dataskärmar – Det duger inte. 
 
 
 
 


